
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

19 грудня 2023 року  

 

м. Полтава № 19 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії (у режимі 

відеоконференції), Воротинцев Василь Альбертович, Калюга Ірина 

Олександрівна, Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), 

Усанова Ольга Петрівна (у режимі відеоконференції), Юрченко Тетяна 

Олегівна – члени постійної комісії. 

 

Відсутні члени постійної комісії: Богдан Руслан Дмитрович. 

 

Склад постійної комісії – 9 осіб. Присутні – 8 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Кончаковський 

Євген Олегович 

директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації 

 

Кращенко 

Юрій Петрович 

 

начальник Управління Державної служби 

якості освіти у Полтавській області (у режимі 

відеоконференції) 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення 

діяльності ради виконавчого апарату обласної 

ради 

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 
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Максимчук 

Олена Вікторівна 

консультант відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

Сафонов 

Владислав Геннадійович  

 

виконувач обов’язків директора Полтавського 

спортивного ліцею Полтавської обласної ради 

 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної ради 

 

Смотрицька 

Людмила Олександрівна 

 

заступник керуючого справами – начальник 

загального відділу виконавчого апарату 

обласної ради, депутат Полтавської обласної 

ради 

 

Федій 

Ігор Анатолійович 

 

виконувач обов’язків начальника Управління 

майном обласної ради, заступник начальника 

Управління майном обласної ради 

 
 

Представники засобів масової інформації 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував прийняти його за основу. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

2. Про розгляд питання «Про надання згоди на прийняття майна за 

адресою: місто Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

3. Про звернення батьківського колективу Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради щодо ремонту укриття закладу. 

4. Про проєкт Плану формування мережі закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти на території 

області з 1 вересня 2027 року. 
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5. Про проєкт плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури на 2024 рік. 

6. Різне. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував включити до порядку 

денного засідання постійної комісії питання «Про погодження кандидатур до 

персонального складу Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови комісії щодо включення питання 

до порядку денного засідання комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував прийняти порядок 

денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

2. Про розгляд питання «Про надання згоди на прийняття майна за 

адресою: місто Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

3. Про звернення батьківського колективу Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради щодо ремонту укриття закладу. 

4. Про проєкт Плану формування мережі закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти на території 

області з 1 вересня 2027 року. 

5. Про проєкт плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури на 2024 рік. 

6. Про погодження кандидатур до персонального складу Піклувальної ради 

Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

7. Різне. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії. 

Для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 

- для співдоповіді – до 5 хв., 

- виступаючим – до 3 хв. 

Загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 2. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії та 

присутніх на засіданні депутатів обласної ради конфлікту інтересів при 

розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом 

своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попередження витоку інформації, що може 

призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото- та 

відеозйомок. 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував, що відповідно до Порядку 

організації харчування у закладах освіти та дитячих закладах оздоровлення та 

відпочинку, затвердженого постановою Кабінету Міністрів України від 

24 березня 2021 року № 305, вартість безоплатного гарячого харчування у 

закладах загальної середньої освіти та інших закладах освіти, що провадять 

освітню діяльність на певному рівні (рівнях) повної загальної середньої освіти, 

встановлюється засновником таких закладів щороку відповідно до норм 

харчування з урахуванням режиму (кратності) харчування. У зв’язку з цим 

проєктом рішення пропонується встановити з 01 січня по 31 грудня 2024 року 

вартість харчування одного здобувача освіти на день у наступних розмірах: 

учнів закладів загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області: 

при п’ятиразовому харчуванні: 
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для учнів віком  від 6 до 11 років – 150,03 грн; 

для учнів віком від 11 до 14 років – 184,22 грн; 

для учнів віком від 14 до 18 років – 189,67 грн; 

при одноразовому харчуванні: 

для учнів віком від 6 до 11 років – 48,51 грн; 

для учнів віком від 11 до 14 років – 53,73 грн; 

для учнів віком від 14 до 18 років –  56,32 грн; 

у закладах загальної середньої освіти спортивного профілю, які належать 

до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області: 

для учнів віком від 11 до 14 років – 255,93 грн; 

для учнів віком від 14 до 18 років – 262,33 грн; 

у ліцеях з посиленою військово-фізичною підготовкою, які належать до 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської 

області: 274,85 грн; 

у дошкільному відділенні Полтавського навчально – реабілітаційного 

центру Полтавської обласної ради: 

при п’ятиразовому харчуванні: 

для дітей віком від 4 до 6 (7) років – 144,75 грн; 

при триразовому харчуванні: 

для дітей віком від 4 до 6 (7) років – 114,87 грн. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запитав, якщо протягом року 

зміниться ціна на продукти харчування, чи потрібно буде переглядати та 

змінювати вартість харчування одного здобувача освіти на день. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що під час обрахування вартості 

харчування закладено базовий індекс інфляції. Якщо ціни протягом року 

будуть нижчими, від очікуваних, то заклади повернуть різницю коштів до 

обласного бюджету. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про встановлення вартості 

харчування в закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 
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2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання згоди на прийняття майна за 

адресою: місто Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

Федій І.А., виконувач обов’язків начальника Управління майном обласної 

ради, заступник начальника Управління майном обласної ради, нагадав, що 

рішенням пленарного засідання шістнадцятої позачергової сесії Полтавської 

обласної ради восьмого скликання від 30 вересня 2022 року № 479 майно за 

адресою: місто Кременчук, проспект Свободи, будинок 106 (у тому числі 

нежитлова будівля) було передано на баланс, в оперативне управління 

Кременчуцькому ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради.  

На сьогодні до Полтавської обласної ради надійшло звернення 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради щодо передачі майна, яке не увійшло в перелік під 

час передачі всього комплексу. Кременчуцька міська рада також надала згоду 

на його передачу рішенням від 30 червня 2023 року. 

Об’єкти передачі (металева конструкція пандусу, металева конструкція 

навісу, решітки захисні металеві), які обліковуються на балансі комунальної 

установи «Інклюзивно-ресурсний центр №1» Кременчуцької міської ради 

Кременчуцького району Полтавської області, неможливо відокремити від 

нежитлової будівлі не пошкодивши його, тому необхідна передача для 

безперешкодного користування будівлею. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління майном 

обласної ради, заступника начальника Управління майном обласної ради 

Федія І.А. взяти до відома. 

2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення. 

3. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

 

 

 



 7 

3. СЛУХАЛИ: Про звернення батьківського колективу Полтавського 

спортивного ліцею Полтавської обласної ради щодо ремонту укриття закладу. 

 

Сафонов В.Г., виконувач обов’язків директора Полтавського спортивного 

ліцею Полтавської обласної ради, повідомив, що в закладі є два укриття – під 

спальним та навчальним корпусами. Розпочалися роботи щодо ремонту укриття 

під спальним корпусом: виготовлено технічну документацію, організовано 

тендер, визначено переможця, проведено демонтаж. Але станом на 20 жовтня 

весь процес було призупинено. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

відновлення ремонту укриття, щоб забезпечити можливість очного навчання 

дітей. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що ремонтні роботи проведено на 

суму 600 тис. грн. Потім, згідно з розпорядженням начальника Полтавської 

обласної військової адміністрації, кошти було знято та перерозподілено на інші 

об’єкти. Разом з тим, у 2024 році у кошторисних призначеннях обласного 

бюджету на утримання Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної 

ради передбачено кошти у сумі 3 млн грн для продовження ремонту та 

облаштування укриття. 

Усанова О.П., член постійної комісії, нагадала, що для Кременчуцького 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради 

на 2023 рік було передбачено 15 млн грн на капітальний ремонт закладу, в тому 

числі на облаштування укриття, але ці кошти були перенаправлені на інші 

потреби. Запитала, чи будуть передбачені кошти для Кременчуцького ліцею у 

наступному році. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, відповів, що у 2024 році для Кременчуцького 

ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради 

передбачаються кошти у сумі 15 млн грн. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації, після затвердження 

бюджету Полтавської області на 2024 рік, надати членам постійної комісії з 

питань освіти, науки та культури письмову інформацію щодо коштів, які 

передбачено у 2024 році на потреби Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О., виконувача обов’язків 
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директора Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної ради 

Сафонова В.Г. взяти до відома. 

 

 

4. СЛУХАЛИ: Про проєкт Плану формування мережі закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти на території 

області з 1 вересня 2027 року. 

 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, повідомив, що наразі триває реформування 

системи шкільної освіти. Йде підготовка до впровадження Державних 

стандартів профільної середньої освіти з 2027 року. Проєкт стандарту 

профільної освіти, розроблений Міністерством освіти і науки України 

(перебував на обговоренні до 30.11.2023), продовжує реформу «Нова 

українська школа», яка стартувала з першого класу 2018 року. Передбачається, 

що з 2027 року ці учні почнуть здобувати профільну освіту за новими 

стандартом і програмами. До цього, починаючи з 2025 року, відбудеться 

пілотування стандарту й моделей профільної освіти в окремих закладах. 

З метою гарантування і забезпечення права кожного учня на вибір 

відповідного профілю навчання Департаментом освіти і науки розроблено 

проєкт Плану формування мережі закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 2027 року. Цей план пропонується 

в подальшому затвердити рішенням обласної ради до 01 вересня 2024 року, що 

передбачено законодавством. 

Департаментом освіти і науки Полтавської обласної військової 

адміністрації на підставі пропозицій органів управління освітою 

територіальних громад області сформовано перелік закладів. Органи місцевого 

самоврядування розглядають можливість функціонування 113 ліцеїв 

комунальної форми власності (засновниками яких є міські, сільські та селищні 

ради), що будуть надавати профільну освіту. Водночас, окремими громадами 

запропоновано заклади з низькою чисельністю (до 300 учнів), що розпорошить 

ресурси і може призвести до зниження якості навчання. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала Департаменту освіти і 

науки Полтавської обласної військової адміністрації надати на наступне 

засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

інформацію стосовно прогнозованої мережі (переліку) закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти на території 

області з 1 вересня 2027 року, у розрізі: «хто засновник», «ситуація у громаді на 

сьогодні», «що пропонується згідно Плану формування мережі». 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту освіти і науки Полтавської обласної 

військової адміністрації надати на засідання постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури інформацію стосовно прогнозованої мережі 

(переліку) закладів освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної 

середньої освіти на території області з 1 вересня 2027 року. 

 

 

5. СЛУХАЛИ: Про проєкт плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки та культури на 2024 рік. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що проєкт плану роботи 

постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури на 2024 рік 

попередньо було надіслано членам постійної комісії. Ознайомив членів 

постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

освіти, науки та культури на 2024 рік. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про погодження кандидатур до персонального складу 

Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що відповідно до 

Положення про Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, 

засновником якого є Полтавська обласна рада, Департаментом освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації надано пропозиції до 

персонального складу Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради. Поінформував про кандидатури, внесені Департаментом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, підтримала необхідність 

створення піклувальних рад при закладах освіти, оскільки, до їх складу 

входитимуть представники влади, громадських організацій та соціально 

відповідального бізнесу, що в синергії, при правильно організованій роботі має 

дати свій позитивний результат для розвитку. 
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Звернула увагу на потребу створити Піклувальну раду при 

Кременчуцькому ліцеї з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради. 

Зазначила, що зняття коштів з Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради відбулося без 

участі постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури. 

Наголосила на необхідності доводити до членів постійної комісії інформацію 

щодо перерозподілу бюджетних коштів сфери освіти, науки, культури та 

обговорення цих питань на постійній комісії. 

Запропонувала організувати робочу поїздку до Кременчуцького ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою та Полтавського ліцею з 

посиленою військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка 

Полтавської обласної ради. 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, підтримав пропозиції 

Цибульської Ю.В., секретаря постійної комісії. Звернувся з рекомендацією до 

Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації 

надати на наступне засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури пропозиції щодо персонального складу Піклувальної ради 

при Кременчуцькому ліцеї з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради, інформацію щодо фінансування ремонтних робіт 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою, 

Полтавського спортивного ліцею Полтавської обласної ради, Професійно-

технічного училища № 44 м. Миргорода. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, звернув увагу, що Положення про 

Піклувальну раду закладу загальної середньої освіти, засновником якого є 

Полтавська обласна рада, типове, попереду ще багато роботи щодо створення 

піклувальних рад при інших закладах. Прокоментував питання щодо виділення 

коштів на капітальні видатки по закладах освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. взяти до відома. 

2. Погодити до складу Піклувальної ради Полтавського ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Віталія Грицаєнка Полтавської обласної 

ради такі кандидатури: 

- Бородай Едуард Миколайович – заступник начальника Полтавського 

обласного територіального центру комплектування та соціальної підтримки з 

морально-психологічного забезпечення та зв’язків з громадськістю; 



 11 

- Гаращук Петро Григорович – заступник голови Всеукраїнської 

громадської спілки «Всеукраїнський союз громадських об’єднань учасників 

бойових дій, антитерористичної операції, ветеранів військової служби та 

правоохоронних органів»; 

- Грицаєнко Вікторія Олександрівна – старший інспектор сектору 

організації відбору управління кадрового забезпечення Головного управління 

Національної поліції в Полтавській області; 

- Гришко Іван Іванович – депутат Полтавської обласної ради, голова 

постійної комісії Полтавської обласної ради з питань аграрної політики та 

земельних відносин; 

- Дербеньов Олександр Володимирович – голова Громадської ради при 

Полтавській обласній державній адміністрації; 

- Єщенко Марина Миколаївна – голова постійної комісії з питань освіти, 

науки та культури Громадської ради при Полтавській обласній державній 

адміністрації; 

- Жиденко Лев Анатолійович – співзасновник мережі магазинів «Аврора»; 

- Іващенко Сергій Васильович – директор Благодійної організації «Фонд 

розвитку Полтави Сергія Іващенка»; 

- Лавріченко Василь Микитович – генеральний директор ПрАТ Фірма 

«Полтавпиво»; 

- Лемешко Олександр Миколайович – перший заступник голови 

Полтавської обласної ради; 

- Надточій Микола Дмитрович – заступник командира військової частини 

3057; 

- Фоменко Ірина Олександрівна – начальник служби у справах дітей 

Полтавської обласної військової адміністрації; 

- Хардін Олег Олександрович – засновник ПП «Прем’єрсокс». 

 

7. Різне. 

У «Різному» виступів не було.  

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


